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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 56/23.02.2023 
 
 
 
 

 ROMÂNIA  

CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  
310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 

 
       Tel. 0040-357-731100 Fax. 0040-357-731280 
         http://www.cjarad.ro consiliul@cjarad.ro 

Nr. 3.062/07.02.2023 
PROCES VERBAL  

al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad  
din data de 07.02.2023, ora 10.30 

 
 Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean Arad 
a Dispoziţiei nr. 261/01.02.2023 a preşedintelui Consiliului Judeţean Arad privind convocarea 
în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul 
desfăşurării). Convocarea consilierilor s-a realizat şi prin aplicația WhatsApp – Web. 

Prezenți: Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria - consilieri judeţeni și Lupu Silvana - Secretar General al 
Județului. 

Absenți: Moț Petru - consilier judeţean. 
 

Domnul consilier județean Blaga Bogdan-Marius nu participă la vot la punctul nr. 7 de 
pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Borha Gheorghe-Vasile nu participă la vot la punctul nr. 7 de pe 
ordinea de zi. 

Doamna consilier județean Ciorogar Cristina-Denisa nu participă la vot la punctul nr. 7 
de pe ordinea de zi. 

Doamna consilier județean Crișan Corina-Anka nu participă la vot la punctul nr. 7 de pe 
ordinea de zi. 

Doamna consilier județean Dihel Mariana Daniela nu participă la vot la punctul nr. 7 de 
pe ordinea de zi. 

Doamna consilier județean Stan Simona-Lucia nu participă la vot la punctul nr. 7 de pe 
ordinea de zi. 

Domnul consilier județean Tripon Florin nu participă la vot la punctul nr. 7 de pe ordinea 
de zi.  

Dl Iustin Cionca: Bună ziua tuturor! Stimați colegi, avem în față o nouă ședință de 
Consiliu Județean, cu șapte puncte pe ordinea de zi. Discutăm în primul rând despre 
adoptarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al Judeţului Arad pe anul 2023. De 
departe, cel mai important este cel al votării Bugetului de Venituri și Cheltuieli al Consiliului 
Județean Arad, practic reper al activității noastre pe anul 2023. Înainte de a intra în sedință, 
vreau să vorbim puțin despre ceea ce a apărut în presa arădeană, anume aceea că 
procurorii D.N.A. au reținut o persoană care e acuzată care ar fi pretins că are influență la 
câteva instituții – Consiliul județean, Penitenciar și așa mai departe, pentru trucarea unor 
concursuri de angajare sau  obținerea unor lucrări de finanțare fără licitație. Vreau să 
menționez că în ceea ce priveşte Consiliul Județean Arad nu a existat nicio solicitare a 
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procurorilor privind persoane sau documente, nu au fost persoane invitate la audieri. Asta 
pentru un motiv foarte simplu: nu există o implicare a Consiliului Județean Arad în acest caz. 
Nu am cunoștință ca vreunul dintre angajații noștrii sau cineva din conducerea Consiliului 
Județean Arad să aibă vreo legătură cu această doamnă. Mai mult, Consiliul Județean Arad 

nu organizează concursurile de angajare din unitățile din subordine și nici măcar nu delegă 
funcționari în comisiile de concurs. Și acum să revenim la ședință! 

Mai mult de jumătate, adică 60% din bugetul iniţial al Consiliului Județean Arad merge 
spre investiții și anul acesta. Eu zic că va fi cel mai mare procent din istoria județului nostru, 
fiindcă suntem la începutul unui exercițiu financiar de 7 ani, unde vor intra foarte mulți bani 
din fonduri europene și din fonduri guvernamentale. Din punctul meu de vedere, asta este 
știrea zilei! Este un buget axat, din nou, pe investiții, pentru că investițiile publice reprezintă 
un motor al dezvoltării județului Arad. Impulsul financiar pe care îl introducem în mediul 
economic înseamnă dezvoltare, locuri de muncă, taxe și impozite care se reîntorc în 
bugetele publice, practic un circuit care revitalizează economia. Ca să fiu mai clar: dacă noi 
anul acesta începem construirea unui spital nou, aducem în economia Aradului 100.000.000 
euro, cu o contribuție de 5.000.000 euro din partea noastră, bani care se vor duce către 
mediul privat – cel care va contrui, contractor, subcontractor, către angajații care vor lucra 
acolo, firma va plăti t.v.a. pe profit, pe salarii, se va încasa impozitul pe venit și atunci 
evident că banii aceștia se vor întoarce într-o anumită pondere și către Consiliul Județean 
Arad. Revin la buget, care în acest an este de peste 607 milioane de lei, iar o treime din 
acesta, peste 200 de milioane, are ca sursă fondurile europene. Pentru întregirea bugetului 
am mai alocat, în ședința trecută, 85,5 milioane de lei din excedentul bugetar aflat la 
dispoziție. Acest excedent este format din sume alocate pentru proiecte multianuale, bani 
care trebuie să îi avem acolo altfel nu am putea începe aceste lucrări, din economii în urma 
licitațiilor și nu în ultimul rând, din fonduri pe care le aducem ulterior. Acum, câteva precizări 
legate de bugetul pe care îl avem astăzi pe ordinea de zi. Vă propunem un buget cu 50% 
mai mare decât bugetul inițial pe anul 2022 și în care avem creșteri substanțiale a veniturilor 
proprii (23 de milioane de lei) și a cotelor defalcate din impozitul pe venit (12 milioane de lei). 
De asemenea, avem o creștere de 12 milioane de lei a sumelor din TVA și de 20 de 
milioane de lei a subvențiilor de la alte administrații în baza contractelor de parteneriat. În ce 
privește fondurile europene nerambursabile, acestea reprezintă 33% din buget și față de 
bugetul inițial al anului 2022 ele sunt în creștere cu 122 milioane lei. Principala cheltuială, pe 
care eu însă o consider investiție, pe care am cuprins-o în buget o reprezintă cofinanțarea 
proiectelor europene. Cheltuielile cu personalul reprezintă doar 12% din buget. Direcțiile 
între care împărțim bugetul sunt drumuri județene - 53% din fonduri, asistență socială - 13%, 
sănătate publică - 4%, cultură - 7%, învățământ - 3%, cu precizarea că fondurile pentru 
sănătate vor fi completate cu proiecte europene și vă pot spune că trei dintre cele mai 
importante sunt începerea demersurile pentru construirea Complexului Matern-Pediatrie, un 
proiect de aproape 100 de milioane de euro finanțat prin P.N.R.R., modernizarea întregului 
bloc operator finanțat prin Programul INTERREG România-Ungaria, în valoare de 10 
milioane de euro și modernizarea pavilionului central al Spitalului Municipal, finanțat tot prin 
P.N.R.R., în valoare de 15 milioane de lei. După cum știți, noi am preluat clădirile de la 
Spitalul Municipal și încercăm să găsim soluții. Acolo clădirile sunt vechi iar intervențiile sunt 
mult mai mari, iar sumele la fel.  Ne propunem să avem o întâlnire cu cei de la Municipiu ca 
să vedem și să discutăm despre ce sume ar fi nevoie acolo astfel încât să reabilităm și să 
obținem toate avizele, acreditările pe viitor. Evident, continuăm și celelalte proiecte deja 
începute la spital și îmi doresc să dăm în folosință noile spitale de Oncologie și de Psihiatrie 
și noul corp al U.P.U. 

În cadrul acestei ședințe avem un proiect de mediu, adică aprobarea Raportului anual 
privind calitatea mediului, măsurile care au fost luate. Apoi, mai avem un proiect de hotărâre 
privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 2 situat în imobilul 
din municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 18, parter. 

Patru proiecte vizează drumurile județene. În două proiecte complementare, 
declasificăm două tronsoane ale aceluiași drum: Vărșand-Zerind și din drumuri județene le 
transformăm în drumuri comunale, așa cum au fost ele inițial. Într-un proiect redăm tronsonul 
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aferent comunei Pilu, iar în celălalt proiect tronsonul aparținător comunei Zerind. 
Considerăm că e mai oportun ca aceste drumuri să fie considerate comunale, ceea ce și 
sunt, în fapt, iar cele două comunități pot accesa fonduri mai ușor, prin instrumente 
structurale aferente comunelor. 

Celelalte două proiecte referitoare la drumuri înseamnă majorarea valorii de inventar 
a drumului Tauț-Luguzău, în patrimoniul Județului Arad, cât și aprobarea reperelor tehnice, 
respectiv economice pentru modernizarea acestui drum. Drumul are lungimea de 5,7 
kilometri, proiectul incluzând și realizarea unui pod nou, peste râul Cigher. Valoarea 
estimativă a lucrării este de aproximativ 51 milioane lei + T.V.A., durata lucrărilor fiind de 20 
de luni. 

Vom încheia ședința cu rubrica diverse, unde vă invit să dezbatem asupra subiectelor 
pe care le considerați de interes județean. Vă rog, doamna secretar general, să supuneți la 
vot ordinea de zi! Dacă sunt intervenții pe ordinea de zi? 

Dl Anghel Răzvan: Da, eu! Grupul U.S.R. consideră că la punctul 7, bugetul, nu au 
fost îndeplinite procedurile de transparență în mod corect și prima afișare s-a făcut în 
29.12.2022 iar în 3 ianuarie s-a afișat la sediu fără să se anunțe niciunde, nici măcar noi 
consilierii nu am știut, nici măcar în sedința din 09.01.2023 nu ați anunțat și considerăm că 
votarea unui buget azi ar expune personalul din Consiliul Județean cât și bugetul în sine la 
unele riscuri, tocmai de aceea noi ne vom abține la punctul 7. Mulțumesc ! 

Dl Cionca Iustin: În regulă! Noi am avut o discuție înainte, v-am spus punctul de 
vedere al Juridicului, am făcut și dezbaterea solicitată, am făcut-o și nu s-a prezentat nimeni, 
nici măcar un cetățean. Nu știu ce să cred acum… doriți să tot amânăm bugetul? 

Dl Anghel Răzvan: Nu, dorim doar să respectăm legea și procedura. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Anghel, dumneavoastră vă raportați la o lege, noi la altă 

lege. Am încercat să dăm un buget cât mai repede. Eu cred că scopul transparenței este ca 
orice cetățean să poată să intervină. Dacă și la dezbaterea publică inițiată la cererea 
dumneavoastră nici un cetățean nu a venit cu o propunere, eu cred că orice întârziere nu 
face altceva decât să întârzie aceste proiecte. Mai ales că există un termen imperativ pe 
care trebuie să îl respectăm altfel primim amendă. Noi l-am respectat, considerăm că 
procedura pe care s-a mers îndeplinește condițiile prevăzute de lege. Înteleg punctul 
dumneavoastră de vedere, aveți dreptul să vă abțineți, însă doresc să se consemneze și 
punctul nostru de vedere. 

Dl Anghel Răzvan: Menționez că nu noi am cerut dezbarea. Dezbaterea publică se 
face cu ocazia votului. Noi am transmis doar un text de lege pe care l-am pus în interpelare, 
care a ajuns la toți consilierii chiar în data de 29.  

Dl Cionca Iustin: Bine, dacă mai sunt alte intervenții ? Dacă nu mai sunt, vă rog 
doamna secretar! 

Dna Lupu Silvana: Pentru ordinea de zi - vot. Domnul preşedinte! 
Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel!  
Dl Anghel Răzvan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Domnul Blaga Bogdan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! 
Dl Borha Gheorghe-Vasile : „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga!  
Dl Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni! 
Dl Bőlőni György: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău!  
Dl Budău Ruben: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc!  
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar!  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 



 

4 

 

Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar!  
Dna Ciorogar Cristina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan!  
Dna Crişan Corina-Anka: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga! 
Dna Dinga Patricia: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor! 
Dl Gligor Alin-Sorin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Onescu! 
Dna Onescu Irina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana!  
Dna Pop Ioana-Alina: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan! 
Dl Remețan Florin : „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Stan! 
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș! 
Dl Talpeș Mirel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon! 
Dl Tripon Florin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel!  
Dna Waldvogel Brigitte: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 

 
ORDINE DE ZI  

a ședinței extraordinare a Consiliului Județean Arad 
din data de 07.02.2022, ora 10.30 

 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului anual aferent perioadei 01.01.2022-

31.12.2022 cu privire la stadiul realizării măsurilor prevăzute în Planul de menținere a calității 
aerului în județul Arad – inițiativa președintelui. 
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 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare DJ 708D km 0+600-6+400 Tauț (ieșire)-Luguzău (DJ 792C)” – inițiativa 
președintelui. 
 3.Proiect de hotărâre privind încadrarea drumului județean DJ 709K de la km 0+000-km 
8+825 în categoria funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din domeniul public al 
județului Arad în domeniul public al comunei Zerind a terenului aferent amplasamentului DJ 
709K de la km 0+000-km 8+825 – inițiativa președintelui. 
 4.Proiect de hotărâre privind încadrarea drumului județean DJ 709K de la km 8+825 - 
km 16+054 în categoria funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din domeniul public 
al județului Arad în domeniul public al comunei Pilu a amplasamentului aferent DJ 709K de la 
km 8+825 - km 16+054 – inițiativa președintelui. 
 5.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Județului Arad 
aferent drumului județean DJ 708D km 0+600 - km 6+400 Tauț (leșire)-Luguzău (DJ 792 C) – 
inițiativa președintelui. 
 6.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 
apartamentului nr. 2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 18, parter, înscris 
în C.F. nr. 309337-C1-U6 Arad – inițiativa președintelui. 
 7.Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 
Județului Arad pe anul 2023 – inițiativa președintelui. 

 
Ordinea de zi a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 07.02.2023   

s-a votat cu  32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 43/2023 
privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din data de 
07.02.2023. 
 

 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului anual aferent perioadei 01.01.2022-

31.12.2022 cu privire la stadiul realizării măsurilor prevăzute în Planul de menținere a calității 
aerului în județul Arad – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului anual aferent 
perioadei 01.01.2022-31.12.2022 cu privire la stadiul realizării măsurilor prevăzute în Planul de 
menținere a calității aerului în județul Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
 
 

Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare DJ 708D km 0+600-6+400 Tauț (ieșire)-Luguzău (DJ 792C)” – inițiativa 
președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, 
faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare DJ 708D km 0+600-6+400 Tauț (ieșire)-Luguzău (DJ 792C)”. Dacă sunt 
intervenții ? Nu sunt. 
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Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind încadrarea drumului județean DJ 709K de la km 0+000-km 

8+825 în categoria funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din domeniul public al 
județului Arad în domeniul public al comunei Zerind a terenului aferent amplasamentului DJ 
709K de la km 0+000-km 8+825 – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind încadrarea drumului județean DJ 709K de 
la km 0+000-km 8+825 în categoria funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din 
domeniul public al județului Arad în domeniul public al comunei Zerind a terenului aferent 
amplasamentului DJ 709K de la km 0+000-km 8+825. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind încadrarea drumului județean DJ 709K de la km 8+825 - km 

16+054 în categoria funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din domeniul public al 
județului Arad în domeniul public al comunei Pilu a amplasamentului aferent DJ 709K de la km 
8+825 - km 16+054 – inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind încadrarea drumului județean DJ 709K de 
la km 8+825 - km 16+054 în categoria funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din 
domeniul public al județului Arad în domeniul public al comunei Pilu a amplasamentului aferent 
DJ 709K de la km 8+825 - km 16+054”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Județului Arad 

aferent drumului județean DJ 708D km 0+600 - km 6+400 Tauț (leșire)-Luguzău (DJ 792 C) – 
inițiativa președintelui. 

Dl Cionca Iustin : Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al 
Județului Arad aferent drumului județean DJ 708D km 0+600 - km 6+400 Tauț (leșire)-Luguzău 
(DJ 792 C). Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 

apartamentului nr. 2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 18, parter, înscris 
în C.F. nr. 309337-C1-U6 Arad – inițiativa președintelui. 

Dl Cinca Iustin: Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune 
asupra apartamentului nr. 2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 18, parter, 
înscris în C.F. nr. 309337-C1-U6 Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 

 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 

Județului Arad pe anul 2023 – inițiativa președintelui. 
Dl Cinca Iustin: Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului general de venituri și 

cheltuieli al Județului Arad pe anul 2023. Aici o să am și un amendament:  Se majorează cu 
1.003 mii lei sumele pentru acordarea drepturilor persoanelor cu dizabilități conform Legii nr. 
448/2006 urmare Notei de fundamentare a Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Arad nr. 1.983/25.01.2023 și a Anexei cu sumele aferente bugetului pe anul 2023 
pentru finanțarea drepturilor acordate persoanelor cu dizabilități comunicată de către Ministerul 
Muncii și Solidarității Sociale. Se alocă din veniturile proprii ale Consiliului Județean Arad suma 
de 655 mii lei Școlii Speciale Rază de Soare, în vederea asigurării fondurilor necesare 
acordării drepturilor salariale conform Legii nr. 1/2011. Suma acoperă necesarul pentru 
trimestrele I și II ale anului 2023. Se alocă suma de 373 mii lei pentru efectuarea lucrărilor de 
reparații curente la clădirea Consiliului Județean Arad aflată în administrarea Unității de 
Asistență Medico – Socială Săvârșin, conform Notei de fundamentare a unității de asistență 
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socială nr. 3.006/07.02.2023. și ultimul punct, urmare Amendamentului nr. 2.403/31.01.2023 la 
Proiectul de hotărâre privind aprobarea utilizării excedentului bugetar al anilor precedenți 
pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare în anul 2023 se suplimentează cu 5.000 
mii lei sumele alocate pentru efectuarea lucrărilor de modernizare a drumurilor județene în 
vederea asigurării cofinanțării proiectului „Modernizare rețea rutieră în zona de nord a 
Județului Arad” finanțat din fonduri externe nerambursabile prin Programul Operațional 
Asistență Tehnică  2014-2020. Dacă sunt intervenții pe amendament? Dacă sunt intervenții pe 
punctul 7 cu amendamentul inclus? Dacă nu sunt o să trecem la vot. Vă rog, doamna secretar! 

Dna Lupu Silvana: Pentru amendament și pentru toate proiectele de pe ordinea de zi. 
Domnul preşedinte! 

Dl Cionca Iustin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Anghel!  
Dl Anghel Răzvan: „Pentru” toate punctele, „Pentru” amendament și abținere la punctul 

7 cu amendament inclus. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Blaga! 
Dl Blaga Bogdan: La punctul 7 nu particip la vot, la restul sunt „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Borha! 
Domnul Borha Gheorghe-Vasile: La fel! La punctul 7 nu particip la vot, la restul sunt 

„Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bozga!  
Domnul Bozga Doru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bőlőni!  
Dl Bőlőni György: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Budău! 
Dl Budău Ruben: „Pentru” la toate punctele, inclusiv amendament. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Bulbuc!  
Dl Bulbuc Ionel: „Pentru”.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Cadar!  
Dl Cadar Răzvan-Olimpiu: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar! 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru”, înafară de punctul 7, la care nu particip la vot. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Crișan!  
Dna Crişan Corina-Anka: „Pentru” la toate punctele la care pot participa la vot! 
Dna Lupu Silvana: Domnul Crișan! 
Dl Crișan Ioan: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: „Pentru”, mai puțin la punctul 7, la care nu particip la vot. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Dinga!  
Dna Dinga Ștefania-Patricia: „Pentru” la toate. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor! 
Dl Gligor Alin-Sorin: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Luca!  
Dl Luca Samuel: „Pentru” la amendament, abținere la punctul 7 cu amendament, iar la 

restul sunt „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Lucaci! 
Dl Lucaci Cornel: „Pentru” la toate, inclusiv la amendament. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Moț! 
Dl Moț Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Naghi! 
Dna Naghi Alina-Georgeta: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Onescu! 
Dna Onescu Irina: „Pentru” la toate, inclusiv la amendament.. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Orza! 
Dl Orza Gheorghe: Abținere la punctul 7, la restul sunt „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Pero! 
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Dl Pero Tamas-Carol: „Pentru” la amendament, „Pentru” la toate punctele, iar la Comisii 
am votat „Pentru” însă poate nu s-a auzit din cauza unor probleme tehnice. 

Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana!  
Dna Pop Ioana-Alina: Abținere la punctul 7, la restul sunt „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Talida! 
Dna Pop Talida: „Pentru” la amendament, „Pentru” la toate punctele. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Popa!  
Dna Popa Garofița: „Pentru” la toate punctele, inclusiv la amendament. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Remețan! 
Dl Remețan Florin : Votez „Pentru” la punctul 7, însă sunt prea mulți colegi din coaliție 

care nu pot vota punctul 7 și eram chiar îngrijorat. De data asta, se pare că a salvat P.S.D-ul, 
care după ce le-ați îndestulat nevoile primarilor lor au uitat că sunt în opoziție. De data asta, 
am vorbit cu doamna Gheorghina, care m-a convins că este un buget bun, așa că voi vota 
„Pentru”. Totodată apreciez și atenția pe care ati dat-o celorlalte probleme pe care le-am 
ridicat și eu, cu promisiunea că o să apară și proiectele pentru Moldova și celelalte cu 
drumurile de interes județean. Nu mai rețin colegii, deci votez „Pentru”.  

Dna Lupu Silvana: Doamna Stan!  
Dna Stan Simona-Lucia: „Pentru” la toate, dar nu particip la punctul 7.  
Dna Lupu Silvana: Domnul Stanca! 
Dl Stanca Dorin-Marcel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș! 
Dl Talpeș Mirel: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Tripon este pri telefon cu vot  „Pentru” la toate proiectele, iar 

la punctul 7 nu participă la vot. Mulțumesc! Domnul Țole! 
Dl Țole Daniel-Ioan: „Pentru” la amendament, abținere la punctul 7 cu amendament, iar 

la restul sunt „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Ulici!  
Dl Ulici Ion : „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel!  
Dna Waldvogel Brigitte : „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 

 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului anual aferent perioadei 01.01.2022-
31.12.2022 cu privire la stadiul realizării măsurilor prevăzute în Planul de menținere a calității 
aerului în județul Arad – inițiativa președintelui. 32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 44/2023 
privind aprobarea Raportului anual aferent perioadei 01.01.2022-31.12.2022 cu privire la 
stadiul realizării măsurilor prevăzute în Planul de menținere a calității aerului în județul Arad. 
 
 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Documentație de avizare a lucrărilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Modernizare DJ 708D km 0+600-6+400 Tauț (ieșire)-Luguzău (DJ 792C)” – inițiativa 
președintelui. 32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
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Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 45/2023 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație de avizare a lucrărilor de 
intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 708D km 0+600-6+400 
Tauț (ieșire)-Luguzău (DJ 792C)”. 

 
 
3. Proiect de hotărâre privind încadrarea drumului județean DJ 709K de la km 0+000-

km 8+825 în categoria funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din domeniul public 
al județului Arad în domeniul public al comunei Zerind a terenului aferent amplasamentului DJ 
709K de la km 0+000-km 8+825 – inițiativa președintelui. 32 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 46/2023 
privind încadrarea drumului județean DJ 709K de la km 0+000-km 8+825 în categoria 
funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din domeniul public al județului Arad în 
domeniul public al comunei Zerind a terenului aferent amplasamentului DJ 709K de la km 
0+000-km 8+825. 

 
 
4. Proiect de hotărâre privind încadrarea drumului județean DJ 709K de la km 8+825 - 

km 16+054 în categoria funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din domeniul public 
al județului Arad în domeniul public al comunei Pilu a amplasamentului aferent DJ 709K de la 
km 8+825 - km 16+054 – inițiativa președintelui. 32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga 
Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, 
Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, 
Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 47/2023 
privind încadrarea drumului județean DJ 709K de la km 8+825 - km 16+054 în categoria 
funcțională a drumurilor de interes local și trecerea din domeniul public al județului Arad în 
domeniul public al comunei Pilu a amplasamentului aferent DJ 709K de la km 8+825 - km 
16+054. 
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al Județului Arad 
aferent drumului județean DJ 708D km 0+600 - km 6+400 Tauț (leșire)-Luguzău (DJ 792 C) – 
inițiativa președintelui. 32 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-
vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, 
Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 48/2023 
privind aprobarea majorării patrimoniului public al Județului Arad aferent drumului județean DJ 
708D km 0+600 - km 6+400 Tauț (leșire)-Luguzău (DJ 792 C). 

 
 
6.Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra 

apartamentului nr. 2 situat în imobilul din municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 18, parter, înscris 
în C.F. nr. 309337-C1-U6 Arad – inițiativa președintelui. 32 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, 
Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Crișan Ioan, Dihel Mariana 
Daniela, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi 
Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop 
Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, Stan Simona-Lucia, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-
Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Abțineri:-. 
Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 49/2023 
privind neexercitarea dreptului de preemțiune asupra apartamentului nr. 2 situat în imobilul din 
municipiul Arad, str. Episcopiei nr. 18, parter, înscris în C.F. nr. 309337-C1-U6 Arad. 
 

Amendament la punctul 7. Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului general de 
venituri și cheltuieli al Județului Arad pe anul 2023. 25 voturi pentru (Cionca Iustin - preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel - vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-
Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina, Pop Talida, Popa Garofița, Remețan Florin, 
Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Abțineri:-. Împotrivă:-. 

 
7.Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 

Județului Arad pe anul 2023 – inițiativa președintelui. 20 voturi pentru (Cionca Iustin - 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Bozga Doru, 
Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Crișan Ioan, Dinga Stefania-Patricia, Gligor Alin-Sorin, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa 
Garofița, Remețan Florin, Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). 5 Abțineri (Anghel Răzvan-Paul, Luca Samuel, Orza Gheorghe, Pop Ioana-
Alina și Țole Daniel-Ioan). Împotrivă:-. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 50/2023 
privind adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad pe anul 2023. 
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 8.Diverse 
 

Dl Cionca Iustin: Vă mulțumesc tuturor! La Diverse am o cerere din partea grupului 
P.S.D. O prezint eu sau o prezintă cineva dintre voi? La cuvânt, dacă se mai înscrie cineva? 

Dl Luca Samuel: Eu! Am cerut un punct de vedere juridic pentru DJ 792. Ce putem 
rezolva? 

Dl Cionca Iustin : De la Juridic, cineva? O să vă rog să veniți la microfon. Bun! 
Altcineva? 

Dl Pero Tamas-Carol: Eu aș avea o întrebare. Doamna secretar, până la urmă câte 
voturi a avut punctul cu bugetul? 

Dl Cionca Iustin : A trecu! 
Dna Lupu Silvana: Am numărat 20 de voturi „Pentru”. Potrivit legii, scad din cvorum pe 

cei care nu pot participa la vot și așa calculez majoritatea. A trecut bugetul. 
Dl Pero Tamas-Carol: Mulțumesc! 
Dl Răzvan Ciubotaru: Avem și noi, Direcția Tehnică, o intervenție. Vrem să anunțăm 

pagubele produse la podul de la Șicula. 
Dl Cionca Iustin: Altcineva, în afară de domnul Luca, mai dorește să se înscrie la 

cuvânt? Din partea grupului P.S.D. sunteți de acord să citesc eu adresa? 
Dl Budău Ruben: Domnule președinte, dacă considerați necesar, cu mare drag! Dar nu 

îi văd rostul de a fi citită în plen, pentru că era o rugăminte către președintele Consiliului 
Județean Arad, care până la urma urmei a trecut datorită pandemiei... ședințele în online... 

Dl Cionca Iustin: Cu acceptul majorității din Consiliul Județean! Mie așa mi se pare 
normal să vă consult, fiindcă există avantaje și dezavantaje de ambele părți. Deci, o prezint 
sau nu? 

Dl Budău Ruben: Vă rog! 
Dl Cionca Iustin: În regulă! Altcineva? Ok, dacă nu mai sunt... domnul Luca, vreți să mai 

adăugați ceva sau ascultați punctul de vedere de la Juridic? 
Dl Luca Samuel: Ascult! 
Dl Anca Claudiu: În legătură cu contractul încheiat pe tronsonul Pâncota-Buteni, 

clauzele sunt foarte clare. Constructorul răspunde de șantierul care i-a fost predat de la 
momentul predării până la finalizarea lucrărilor, astfel că orice eveniment apare pe acest 
sector de drum și în urma căruia Județul Arad ar putea fi chemat în judecată, cu siguranță ne 
vom îndrepta împotriva constructorului care răspunde de orice pagubă, de orice daună adusă 
terților sau Județului Arad. Am vorbit ieri cu domnul Luca la telefon și i-am explicat că potrivit 
clauzelor contractuale de la art. 16 și art. 22, suntem acoperiți din punctul acesta de vedere. 

Dl Luca Samuel: Am înţeles, vă mulţumesc pentru punctul dumneavoastră de vedere. 
Întrebările mele sunt: „Şi atunci de ce când a venit constructorul, i-ați spus în față că anexa 
aceea nu face parte din contract, că el nu este responsabil, că toată răspunderea cade în 
sarcina Consiliului Județean Arad?” Nimeni nu a zis nimic! Unu la mână.  

Și doi la mână: „De ce nu implementăm atunci contractul în teren?”, „De ce nu ... nu 
ştiu, facem adrese?”, „De ce nu folosim folosim pârghiile juridice pentru a implementa în 
condiţiile contractuale în teren?”. 

Dl Anca Claudiu: Dacă-mi permiteți, eu am analizat contractul din punct de vedere 
juridic. Afirmațiile constructorului pot fi cum consideră el. Contractul este foarte clar. Dacă la 
momentul acesta, cineva ne-ar acționa în judecată, urmare a unui incident pe drumul 
respectiv, cu siguranță contractul ne oferă mecanismul juridic ca să ne îndreptăm împotriva 
constructorului.  

Dl Luca Samuel: Dar cine se asigură că acest constructor își îndeplinește condițiile 
contractuale în teren? 

Dl Cionca Iustin: În regulă!  Nu Juridicul, clar! Atunci, înțeleg că vreți să adresați 
această întrebare Tehnicului. 

Dl Răzvan Ciubotaru: Am vorbit cu constructorul. Indicatoarele rutiere sunt în lucru, deci 
le-a comandat. I-am transmis că vom sista toate plățile către el până când le va monta. Asta 
cred eu că este o pârghie destul de bună care prin care să îl determinăm să le monteze. 
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Dl Luca Samuel: Mulțumesc! Când a fost dispusă ultima plată către constructor? 
Dl Răzvan Ciubotaru: Anul trecut!  
Dl Luca Samuel: Am înțeles. Deci până nu le dipune pe toate, adică până nu 

îndeplinește planul de semnalizare a circulației – planșele, nu mai facem nici o plată, corect ? 
Dl Răzvan Ciubotaru: Asta am convenit cu dânsul, ca să putem cumva să îl 

constrângem să monteze acele indicatoare.  
 Dl Luca Samuel: Vă mulțumesc! Aceasta într-adevăr este o pârghie! 
Dl Răzvan Ciubotaru: Aș vrea să prezint, dacă se poate, pagubele materiale de la 

Șicula. În urma evenimentelor meteorologice periculoase din luna ianuarie, podul de la Șicula 
a suferit unele pagube, practic a fost afectat zidul de protecție a podului. Comitetul Județean 
pentru Situații de Urgență a fost la fața locului, au făcut constatările și urmează să procedăm la 
realizarea expertizei și proiectului tehnic pentru reabilitarea acestui pod, mai mult o să 
impunem restricții de tonaj și indicarea rutelor ocolitoare. 

Dl Cionca Iustin: Dacă sunt intervenții pe ceea ce a spus domnul director Ciubotaru? 
Dl Budău Ruben: Aș dori eu! Dacă puteți să îmi spuneți durata de viață sau de 

funcționare a acestui pod, este depășită sau nu? 
Dl Răzvan Ciubotaru: Este depășită, este un pod vechi. De aceea procedăm la 

expertizarea întregului pod ca să vedem ce putem face mai târziu, pe viitor. 
Dl Cionca Iustin: Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu mai sunt, daţi-mi voie să vă prezint 

adresa grupului P.S.D. Arad prin care se susține că nu mai există nici un motiv plauzibil ca 
sedințele Consiliului Județean Arad să se desfăsoare în format online, având în vedere că nu 
ne mai confruntăm cu un risc epidemiologic. Ca o paranteză, asta este opinia dumneavoastră, 
eu vă spun că încă ne confruntăm, avem în spital o gramadă de internați  cu boli contagioase. 
Prin urmare, citez, solicităm reluarea cât mai grabnică a sedințelor în formatul fizic, uzual, 
direct. Considerăm că prin aceasta s-ar crește randamentul și calitatea dezbaterilor, s-ar 
înlătura timpii morți și în mod evident ar marca o revenire la normal, la trasparența 
administrativă si eficiență. În speranța că propunerea noastră va fi aprobată, fiind în beneficiul 
arădenilor, vă rugăm să ne comunicați în scris și în format electronic decizia dumneavoastră. 
Eu aş vrea să vă întreb dacă doriţi să interveniţi pe această adresă, dar putem să şi schimbăm 
şi să revenim pe forma de dinaintea pandemiei. Noi oricum suntem fizic aici, deci pe mine nu 
mă deranjează nici dacă facem ședință fizică, nici dacă facem online, însă aș vrea să aud 
punctul dumneavoastră de vedere, fiindcă știu că în privat părerile sunt împărțite. Dorește 
cineva să intervină pro sau anti pe acesată adresă? Oricum, în final o să vă rog să îmi 
transmiteți punctul dumneavoastră de vedere prin lideri și în funcție de majoritatea care o să 
rezulte, aceasta va fi decizia. Până la urmă este vorba despre timpul dumnevoastră și despre 
modul în care vedeți că puteți să vă manifestați în această funcție în mod cât mai eficient. 
Desigur, că dacă vorbim de eficiență, eu cred că cel mai eficient este să vă lăsăm să vă 
desfășurați activitățile dumneavoastră cotidiene și să nu fiți obligați să străbateți tot județul, 
fiindcă avem consilieri din toate colțurile județului, oameni cu funcții, cu decizii, oameni ocupați, 
cărora le-ar fi mai ușor online. Dar dacă doriți și majoritatea decide să ne întâlnim fizic, așa 
vom face. Dorește cineva să intervină? 

 
Dl Anghel Răzvan: Da, grupul U.S.R este de acord cu propunerea colegilor de la P.S.D. 
Dl Crișan Ioan: Domnule președinte, cu tot respectul, ne-ați mulțumit pentru ședințele în 

care am fost prezenți, indiferent că au fost 4,5 pe lună. Eficiență a fost, zic eu, nu au fost 
probleme și fiecare și-a putut spune punctul de vedere. Cred că sistemul actual este mai bun. 
Eventual, cel mult o sedință pe lună, care s-a și făcut atunci când s-a votat fizic, dar zic eu că 
este bine așa cum este. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc și eu. Mai dorește cineva să intervină? Dacă nu, eu vă rog 
pe fiecare, ca prin liderii dumneavoastră să-mi comunicați care este opinia majoritară. 
Mulțumesc. Acum, am zis că îi răspund domnului Remețan. Domnule Remențan, din punctul 
meu de vedere toată lumea ar trebui să voteze bugetul, dar pentru că nu ne dorim să punem 
în stare de conflict de interese, am cerut de fiecare dată ca cei care nu sunt siguri că ar intra 
sub incidența legii acesteia – care din punctul meu de vedere e o lege incorectă – să nu riște 
fiindcă suntem suficienți consilieri ca să votăm bugetul. Nu cred că se pune problema să 
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treacă sau să nu treacă bugetul, astfel încât să punem în pericol unii colegi ai noștri. Dacă mă 
întrebați pe mine, nu mi se pare normal ca doamna doctor Corina Crișan să nu poată să 
voteze proiectele Spitalului sau domnul Borha pentru Compania de Apă, tocmai de aceea noi 
încercăm să aducem oameni specialiști din unele domenii, care să lupte aici pentru a obține 
fonduri mai mari pentru instituția pe care o reprezintă. Sau cei cărora le dăm mandat în A.G.A., 
consilii de administrații, trimiși prin votul nostru acolo, trebuie să se abțină de la vot tocmai 
fiindcă instituția pe care o reprezintă a primit nu ştiu ce finanțare. Dar asta este o prevedere a 
legii, din punctul meu de vedere incorectă, dar o să vedem dacă nu se poate modifica legea 
aceasta, însă acesta este motivul pentru care vă cerem tuturor celor care aveți, dintr-un motiv 
sau altul, legătură cu bugetul Consiliului Județean, să nu votați bugetul. Eu cred că v-am 
răspuns. Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu mai sunt, eu vă mulțumesc încă o dată tuturor 
colegilor pentru modul în care înțelegeți să sprijiniți proiectele Aradului. După cum vedeți, nu 
există divergențe pe Strategia de dezvoltare a județului sau pe liniile directoare ale finanțării 
acestei investiții. Atâta timp cât există acest consens, faptul că nu ne înțelegem întodeauna 
asupra a ceea ce avem ca atribuții ca și consilieri județeni sau ne raportăm la legi diferite, cred 
că sunt probleme minore peste care trebuie să trecem, să vedem interesul instituției pe care o 
reprezentăm cu toții și a cetățenilor care ne-au trimis vremelnic pe aceste funcții. Mulțumesc! 
Vă doresc în continuare o zi frumoasă! 

 
 
 
     Preşedinte,                                    Secretar General al Judeţului,  

              Iustin Cionca                     Silvana Lupu 
 
 
 
 
 
 
                                                        Întocmit, 

                                 Nicoleta Cure  


